

《单词百科:Renda是什么意思?Renda怎么发音?Renda的解释和用法》

英语单词Renda是什么意思?Renda怎么读?Renda怎么发音?简答网为您整理了Renda的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Renda的意思

1、[地名][拉脱维亚] 伦达;

Renda的双语例句

1、They helped repatriate Brenda Martin , a Canadian convicted of money laundering in Mexico.

他们帮助在墨西哥犯有洗钱罪的BrendaMartin遣返回国.

2、Five Years Reformation of Renda Network Education College

人大网院五年之变

3、 This paper analyzes the current status and development of higher technological and vocational education research, on the analysis of papers in "occupational and technical education" in china renda social sciences information center from 2001 to 2005.

本文以2001~2005年人大复印报刊资料《职业技术教育》所登载的关于高职教育的文章为蓝本，对我国高等职业技术教育的研究现状进行了分析，并对其发展趋势进行了预测。

4、 The Study of Dam Type Comparison Between Concrete Faced Rock-Filled Dam and Embankment Dam with an Asphaltic Concrete Core in first Stage of the Western Route Water-Transfer Project& Dam type comparison at Renda dam site

西线一期工程混凝土面板坝与沥青心墙坝坝型比较研究&以仁达坝址为例

5、 "after shaking hands with renda, we are friends for ever." all the employee of renda will innovate and exploit constantly and give the best product to the customer.

“一握仁达手，永远是朋友”仁达全体员工将不断创新、开拓进取，以更好的产品回报广大客户。

以上是简答网为您整理的Renda怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Renda的用法、Renda的释义、Renda的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Renda>